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حسن فتحی که در زمان تنظيم اين گزارش پاسخگوی خبرنگار شهروند 
نبود، ساعتی بعد در صفحه شخصی اش ساخت اين مجموعه را [در حال 
حاضر] تکذيب کرد، اما درباره  مذاکره يا عدم مذاکره اش با ســازمان اوج، 
چيزی ننوشته: در حال حاضر هيچ تصميمی برای ساخت سريال ده پهلوان 

ندارم . 
گفتنی ست که اصل اين خبر را خبرگزاری مهر منتشر کرده است...

پست جنجالى
آقاى مجرى بعد از جراحى!

پوريا تابان، مجری ورزشی تلويزيون اجرای برنامه 
ورزش از نگاه دو را برعهده دارد، زيرا با انتشار عکسی 
در اينستاگرامش همراه با احسان حدادی و حسين 
توکلی خبــر از جراحی خود داد. او در اين پســت 
نوشت: «عمل بسيار ســختی بود، دردآور و تحمل 
طاق کن، چه بعدش و چه قبلش... سپاســگزارم از 
همه کسانی که به بيمارستان آمدند و آنهايی که مثل 
پروانه از اول تا آخر به دورم گشتند و از همه شماهايی 
که نگران شديد و برايم به هر طريقی عشق فرستاديد 
و دعايم کرديد. ظهر دوشنبه برمی گردم منزل، من 
عادت دارم تحمل دردم بالا باشد.» اين پست تابان با 
واکنش های عجيب زيادی مواجه شده و خيلی ها به 

انتقاد از اين مجری پرداختند.

داد
روی

پولاد امين| روز گذشته رســانه ها خبر از سريال جديد 
حسن فتحی دادند. سريالی که به نظر می رسد ده پهلوان نام 
خواهد داشت و در سازمان اوج سرمايه گذاری و توليد خواهد 
شد. اين يعنی اين که به سياق چند کارگردان پرسروصدای 
ســينما و تلويزيون اين مرزوبوم گذر حســن فتحی نيز به 

سازمان اوج افتاده.
خبرهای منتشر شده اطلاعات بيشتری هم درباره سريال 
داده بود. اين که حسن فتحی که سريال های پربيننده ای چون 
پهلوانان نمی ميرند، شب دهم، ميوه ممنوعه، مدار صفر درجه 
و البته شهرزاد را در کارنامه دارد، ده پهلوان را بر اساس طرح 
سريالی به نام هفت پهلوان بسازد که حدود دو سال پيش تا 
مرحله نگارش فيلمنامه نيز پيش رفت، اما به توليد نرسيد. 
پيشتر امين صديقی رئيس مرکز گسترش فيلمنامه نويسی 
تلويزيون هفت پهلوان را سناريويی «با هدف احيای روحيه 
حماسی و قهرمانی» ناميده بود که داستانش درعهد صفوی 
رخ می دهد. اين ســريال که قــرار بود در ٤٠ قســمت ٤٥ 
دقيقه ای روايت شود، با نامه ای از شاه محمد خدابنده خطاب 
به عنايت پهلوان نامدار ايرانی آغاز می شد که محتوای نامه 

آغازگر حوادثی در قصه بود.
حالا خبرگزاری ها در خبری اعلام کرده اند که اين مجموعه 
با تغيير نامــش به ده پهلوان دوباره به جريــان افتاده و متن 
فيلمنامه آن هم به زندگی ١٠ پهلوان از مناطق مختلف ايران 

اختصاص خواهد داشت.
ساخت ده پهلوان علاوه بر اين که در کارنامه حسن فتحی 
اتفاق ماندگاری را می تواند رقم بزند، از چند جنبه نيز حايز 
اهميت است. نخست اين که جلوی دوربين رفتن اين سريال 
به اين معنا می تواند باشد که دنباله سازی سريال شهرزاد که 

گفته می شد با ساخت سری چهارم اين مجموعه در دستور 
کار فتحی و گروهش قرار دارد، عملا منتفی شده است. دوم 
اين که ده پهلوان به عنوان مجموعه ای به تهيه کنندگی سازمان 
اوج موجب وصل يک کارگردان بزرگ ديگر به اين ســازمان 
شده و پايه های قدرت اوج را محکم تر خواهد کرد. ديگر اين که 
اوج که عملا تبديل شده به قدرتمندترين تهيه کننده سينما، 
بعد از پايتخت ٥ حضــورش را در تلويزيون ايران نيز تثبيت 
می کند. و البته اين نيز مهم است که ده پهلوان بعد از مدت ها 
سکون و سکوت، نخستين پروژه به اصطلاح الف ويژه است که 

تلويزيون در دستور کار قرار می دهد.
در تمام اين ماه های اخير، يعنی درست از زمانی که سری 
سوم سريال شهرزاد به پايان راه رسيد، علاقه مندان اين سريال 
با اين که به دليل تفاوت ها و به عبــارت بهتر ضعف های اين 
سری در قياس با دو ســری اول سرخورده شده بودند، اما باز 
هم خيلی ها بی صبرانه منتظر سری چهارم اين سريال بودند. 
اتفاقی که حسن فتحی هم در گفت وگوهای مطبوعاتی اش 
نشان داده بود نسبت به توليد آن بی ميل نيست و در صورت 
تمايل سرمايه گذار بدش نمی آيد ماجراهای عاشقانه شهرزاد 
خانم را ادامه دهد. ده پهلوان امــا اين امکان را کاملا منتفی 
می کند و منتظران شهرزاد بايد حداقل چند سال فکر توليد 
اين سری را از سرشان بيرون کنند. ناظران و کارشناسان اين 

قضيه را البته بی ربط به ماجرای بازداشت 
دوباره سرمايه گذار سريال شهرزاد 
نمی دانند که فتحی را واداشت از 
سری چهارم شــهرزاد دل کنده 

و به پــروژه ای دل ببندد که 
با توجه بــه انتظارات 

و توقعاتی که اين کارگردان با شــهرزادش ايجاد کرده، برای 
موفق شدن راه سهل و ساده ای پيش رويش نيست.

سازمان رســانه ای اوج در چند ســال اخير يکه تاز دنيای 
ســينما بوده و با فيلم هايی چون باديگارد، هيهات، ايستاده 
در غبار، فهرست مقدس، سوءتفاهم، تنگه ابوقريب، به وقت 
شام و اخيرا زندانی ها و تختی تقريبا تمام توليدات پرهزينه و 
پرسروصدای سينمای ايران را توليد کرده است. در تلويزيون 
البته اين ســازمان به اندازه سينما موفق نبوده و با اين که در 
سريال های پرخرجی چون آشوب، گيله وا، آسمان من، سر 
دلبران و در ميان خاکستر سرمايه گذاری کرده، اما جز سريال 
پايتخت ۵ که نوروز امســال نظر تماشاگران را به خود جلب 
کرد، در اين زمينه توفيق چندانی نيافته و ده پهلوان از اين نظر 
می تواند سکويی برای پرش اين موسسه در دنيای تلويزيون 

نيز باشد.
حالا می شود گفت حسن فتحی نيز به فيلمسازانی چون 
ابراهيم حاتمی کيا، مسعود ده نمکی، محمدحسين مهدويان، 
بهرام توکلی، محمدحسين لطيفی و سيروس مقدم پيوسته. 
يک تيم کارکشــته و کاربلد که می توانند اين سازمان را در 
رسيدن به اهدافش ياری کنند. حالا اين که آيا فتحی هم از 
اين معامله به اندازه اوج سود خواهد برد يا نه، حکايتی است که 

گذشت زمان به آن پاسخ خواهد داد.

خبرگزارى ها از ساخت «10 پهلوان» به جاى «شهرزاد» خبر دادند

فتحى با اوج به تلویزیون برمى گردد؟

بالاخره پولشویى است
یا دستمزدهاى نامتعارف؟

  چند تهیه کننده به کمیته انضباطى احضار شدند

شهروند| ماجرای پول های مشکوک و به قول معروف 
پول های کثيف با احضار چند نفــر از تهيه کنندگان 
به کميته انضباطی شــورايعالی تهيه کنندگان ابعاد 
گسترده تری پيدا کرد. عضو شورايعالی تهيه کنندگان 
ديروز از اين ماجرا پرده برداری کرد، اما هيچ اسمی از افراد 
احضارشده نبرد.  سيدغلامرضا موسوی در گفت وگو با 
مهر فقط به اين توضيحات اکتفا کرد که دو، سه مورد 
از تهيه کنندگانی که وجه نامتعارف به بازيگران داده اند، 
به کميته انضباطی شورايعالی تهيه کنندگان احضار 
شده اند و به آنها گفته شــده که در اين زمينه مسئول 
هستند و مذاکراتی با آنها صورت گرفته است: «در برخی 
موارد متوجه شده ايم خبرهايی که شنيده شده کذب 
است، بنابراين همه آن مواردی که گفته می شود چندان 
در سينما واقعيت ندارد و اين رفتارها بيشتر در شبکه 
نمايش خانگی رخ می دهد که البته اثرات آن به سينما 
هم کشيده می شود.» او خود را جزو کسانی می داند که 
خيلی پيشتر از اينها درباره پولشويی در سينما هشدار 
داده است: «حدود پنج سال پيش برای نخستين بار در 
مورد ورود پول های مشکوک به سينما و مراکز نمايشی 
هشــدار دادم و گفتم اين پول ها منشأ سالمی ندارند و 
اغلب برای پولشويی وارد جريان نمايش چه در شبکه 
نمايش خانگی و چه سينما می شوند، ولی متاسفانه در 
اين چند  سال هيچ گونه واکنشی از سوی افراد و نهادهای 
مسئول صورت نگرفت و حالا با نمونه های بيشتری از 
اين پديده روبه رو هستيم. اين پول ها به دليل اينکه با 
زحمت کشيدن به دست نيامده اند و معمولا منشأ کار 
به معنای عام و عرفی ندارند، بدون حســاب وکتاب در 
شبکه نمايش خانگی و سينما خرج می شوند و اقتصاد 
ســينما را دچار معضل می کنند.» او معتقد است که 
اين مسأله ابتدا از شبکه نمايش خانگی آغاز شد و بعد 
به سينما ورود پيدا کرد.   موســوی درباره قراردادهای 
صوری که در اين باره بسته می شود هم توضيح داد:« در 
صنف هيچ چيزی برای مدت طولانی مخفی نمی ماند. 
شايد قرارداد صوری هم بسته شود ولی طبيعتا در اولين 
فرصت اين موضوع روشــن می شود چون بازيگر يا هر 
عامل ديگری که قرارداد می بندد در فيلم بعدی مجبور 
است قرارداد واقعی خود را به دوستان ما نشان بدهد يا 
ممکن است از همکاران ما درخواست دستمزدی داشته 
باشد که عرف نيست. ما نه با افرادی که گران می گيرند 
بلکه با کسانی که چنين دستمزدهايی را می پردازند، 

برخورد می کنيم.» 

هیجان انگیز

ظاهرا اگر اين بار به قطعات حسين زمان مجوز نمی دادند، کوتاه نمی آمد و کارش به بست نشينی کشيده می شد. 
او که در حال حاضر مجوز ســه ترانه از ٩ ترانه  اش را گرفته اســت در اين باره به ايلنا گفت:«سال ها جنگيده ام و 
هيچ وقت هم خسته نشده ام. قبل از اينکه آقای ترابی تماس بگيرند آخرين اولتيماتوم را دادم و گفتم اگر مجوز 
ندهيد، می آيم جلوی ساختمان وزارت ارشاد بست می نشينم و همه تان هم می دانيد که اين کار را می کنم و ترس و 
واهمه ای از اين کار ندارم. ۱۰ روز بعد از آن با من تماس گرفتند و به ديدنشان رفتم و خالصانه تلاش کردند کارهايی 
را که لازم است انجام دهند. مشکلی که برای من ايجاد شده بود در خارج از مجموعه وزارت ارشاد بود و از بيرون به 

آنها فشار می آوردند و حالا آقای ترابی توانستند با تلاش خودشان اين مسأله را تا حدودی مرتفع کنند.»

ماجراى 
بست نشینى 
«حسین زمان»

ره
چه

شاهين چه شد که از ٥ نقره و يک برنز دوره قبلی به ٦ 
طلا و يک نقره در جاکارتا رسيدی؟

من در ٢ دوره قبلی بازی های پاراآسيايی حضور داشتم 
که فقط در سال ٢٠١٠ توانسته بودم ٢ طلا کسب کنم 
و دوره قبلی متاسفانه طلايی کسب نکرده بودم. در اين ٤ 
سال سعی کردم نقاط ضعف خودم را بپوشانم و با تلاش و 

تمرين ايراداتم را برطرف کنم. 
خيلی جسارت می خواست که روز اول قول کسب ٦ 

مدال طلا را دادی؟
به هر حال از قبل رکوردها مشخص بود و تا حدودی 
می شد پيش بينی کرد، اما در مسابقه هر اتفاقی ممکن 
اســت رخ دهد. مهمتر از همه اينکه من هر روز مسابقه 
می دادم و حتی در يک روز ٢ مســابقه سنگين داشتم. 
فشار زيادی را تحمل کردم و از بدشانسی سرماخوردگی 
هم داشتم. خدا را شکر که نقره های دوره قبلی اين بار به 

طلا تبديل شد.
گفته بودی به خاطر علاقه ات به پرسپوليس دوست 
داشتی ٦ مدال طلا بگيری، اما اين اظهارنظر اين شائبه 
را هم به وجود آورد که در آن يک ماده  که نقره ای شدی 

هم می توانستی قهرمان شوی؟
اصلا اين طور نيســت. من هر چقدر در توان داشتم، 
گذاشتم و تمام زورم را برای کسب مدال طلای آن يک 
ماده هم کردم. به هر حال هر شــناگری يا در ســرعت 

تخصص دارد يا در استقامت. من تمام مدال های طلای 
بخش سرعت را گرفتم و حتی در نيمه استقامت قهرمان 
شدم اما در ٤٠٠ متر که استقامت بود، حريف قزاقستانی 
تخصص داشت و قهرمان شد. اگر می شد مطمئن باشيد 

با ٧ طلا برمی گشتم.
حتما می دانی که بعد از کسب اين مدال ها خيلی ها تو 
را با «مايکل فلپس» اسطوره شنای آمريکا با ٢٨ طلای 

المپيک مقايسه کردند؟
مردم به من لطف دارند. خيلی خوشــحالم که لقب 
مايکل فلپس ايران و آسيا را به من دادند. ديدم که علی 
دايی، اســطوره فوتبال ايران هــم در يکی از صفحات 
مجــازی اين لقــب را به مــن داده بــود و از اين اتفاق 

هيجان زده هستم. 
اين توانايی را در خودت می بينی که در پارالمپيک هم 

چنين افتخاراتی را تکرار کنی؟
شرايط پارالمپيک متفاوت و سخت است. من سعی 
می کنم در ١٠٠ متر قورباغه به مدال پارالمپيک برسم. 
اما اينکه فکر کنيد اين تعداد مدال را در پارالمپيک هم 
می توان کسب کرد، اشتباه است. رکوردهای رشته شنا 
در پارالمپيک در حدی است که حتی اگر شناگران سالم 
ايران هم در اين مسابقات شرکت کنند، نمی توانند مدال 

بياورند. 
اين روزها يک ابهام بزرگ درباره پاداش هايی که قرار 

اســت به تو تعلق بگيرد، وجود دارد. می دانی که به 
اندازه يک مدال طلا پاداش می گيری يا برای هر کدام 

از مدال هايت ١٦٠ سکه طلا دريافت خواهی کرد؟
آن طــور کــه اعــلام کرده انــد، ١٦٠ ســکه به 
مــدال آوران طلايی بازی هــای پاراآســيايی اهدا 
می شــود. گويا قانون اين طور است که وقتی کسی 
مثل من زياد مدال می گيــرد، مدال دوم ٥٠ درصد 
پاداش، مدال سوم ٢٥ درصد پاداش و مدال چهارم 
١٠ درصد پاداش را می گيرد، اما بعد از مدال چهارم 
ديگر هيچ پاداشــی پيش بينی نشده است! آن طور 
که حســاب کردم، حدود ٣٠٠ ســکه برای ٦ طلا و 
يک نقره به من تعلق می گيرد. البته جوايز پای سکو 
که برای هر مــدال طلا ٥ هزار دلار بــود را دريافت 

کردم. 
از اين نوع اختصاص پاداش راضی هستی؟

اميدوارم برای من استثنا قايل شوند چون فکر می کنم 
حقم بيشتر است. با همين ٦ طلايی که گرفتم، ايران از 
رده چهارم بازی های پاراآســيايی به رتبه سوم رسيد. 
برخی حساب کرده بودند که خودم به صورت انفرادی 
وارد جدول مدال ها می شدم، در بين کشورها سيزدهم 
بودم! من پرافتخارترين ورزشــکار اين دوره شدم و در 
جاکارتا هم برای خيلی از خارجی هــا اين تعداد مدال 

باعث تعجب شده بود.

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـاى 
سـکونت خود (مثلا پـارك ها 
یـا سـوله هـا) را بـراى مواقع 

کنیـد. شناسـایى  بحرانـى 

شکایت جدید کاهانى 

شهروند| چندوقتی بيشتر به اکران فيلم خانم يايا 
جديدترين فيلم عبدالرضا کاهانی باقی نمانده. فيلمی 
که قرار است در سينماهای ايران و تايلند به روی پرده 
برود؛ و حتی تبليغات آن نيز آغاز شده است. تبليغاتی 

که ظاهرا کاهانی دل خوشی از آن ندارد.
به تازگی دو تيزر تبليغاتی از اين فيلم منتشر شده 
که بازيگران فيلم را در پاتايا نشان می دهد. عبدالرضا 
کاهانی با انتشــار متنی نارضايتی اش را از اين تيزرها 
علنی کرده: تبليغات فيلم خانم يايا را دوست ندارم. نه با 
تهيه کننده مشکل دارم نه با دوستان نازنينی که زحمت 
ساخت آنها را برعهده گرفته اند. تفاوت سليقه است و 

من فقط دوست ندارم؛ همين... 

خبر

ما   کارلوس کی روش: 
بايد خاضعانه، سر به زير و 
با فروتنی اشتباهات خود را 
بپذيريم و نقاطی که در آن 
قوی نيستيم را شناسايی 
کنيــم. همه بايد به ياد داشــته باشــيم که اگر 
می خواهيم در جام ملت ها به موفقيت برسيم، بايد 
در دوره آماده سازی کار متفاوتی انجام بدهيم. ما 
هنوز تعدادی موضوع برای ســردرد داريم. سوال 
اينجاست آيا شما می خواهيد مسکن ها را قبل از 
جام ملت ها به ما بدهيد يا بعد از جام ملت ها؟ آيا 
شما می خواهيد ما جام ملت ها را با سردرد سپری 
کنيم يا می خواهيد قبل از مسابقات مسکن بدهيد 

تا در جام ملت ها سردرد نگيريم؟

رســول نجفيان: تا به 
امروز رفتارهايی در افراد 
مشهور و گمنام ديدم که 
به نظرم نوع رفتارشــان 
عقده گشــايی  مقداری 
است. بهتر است که يک هنرمند اصيل آثار خود را 
به منصه ظهور برســاند، به جای اينکه به شکل 
تاسف باری عقده گشــايی و عکس هايی از خود 
منتشر کند که به همه نشان دهد چه کسی است و 
چه می کند؛ البته اگر حيطه خصوصی افراد باشد، 
به ما ارتباطی ندارد، اما وقتی همه چيز خود را در 
معرض ديد عموم قرار می دهند و ممکن اســت 
برای مردم بت شده باشد، ضرر دارد و گاهی اذيت 

و آزار و نتيجه بدی در اين راستا به وجود می آيد.

سردار آزمون: من بعد از 
جام جهانــی ٩٩درصد به 
خاطر خانواده ام تصميم به 
گرفتــم.  خداحافظــی 
صددرصد برای همه آدم ها 
اولويت اولشــان خانواده شــان اســت. من وقتی 
می خواستم اين تصميم را بگيرم، آن را با آدم شجاعی 
مثل آقای کی روش در ميان گذاشتم. خانواده ام برای 
من خيلی زحمت کشــيدند تا به اينجا برسم و به 
همين خاطر چنين تصميمی گرفتم. پس از مدتی 
که حال خانواده ام خوب شــد، در جلسه ای با آقای 
کی روش و آقای تاج من را اميدوار کردند تا روحيه 

ازدست رفته ام برگردد. من سرباز کشورم هستم.

منيــژه حکمت: اکنون 
شرايط به گونه ای است که 
تعدادی فيلم  خاص اکران 
می شوند و هيچ سدی هم 
جلويشان نيست و به راحتی 
حرکت می کنند که البتــه از تيتــراژ آن فيلم ها 
مشــخص می شــود برای کدام ارگان يا سازمان 
هستند. شورای صنفی هم اکنون همزمان با اکران 
سه فيلم اجتماعی به راحتی هر هفته دو کمدی در 

جدول اکران ما می گذارد.

گفت وگوى «شهروند» با شاهین ایزدیار، مایکل فلپس ایرانى

على دایى، هیجان زده ام کرد
  شناگران سالم ایران هم در پارالمپیک به مدال نمى رسند!

  300 سکه مى گیرم اما حقم بیشتر است

حسين جمشيدی- شهروند| درخشــش فوق العــاده شــاهين ايزديار در 
بازی های پاراآسيايی نه تنها در ايران،  بلکه توجه همه را در سراسر قاره کهن به خود 
جلب کرد. پسری که هر بار به آب می زد، يک طلا صيد می کرد و در نهايت با ٦ طلا 
و يک نقره به تهران بازگشت. دقايقی با اين نابغه شنای ايران که به صورت مادرزادی 
دچار نقص عضو در يکی از دستانش هست، همکلام شديم تا بيشتر از چگونگی ثبت 
اين افتخار بزرگ باخبر شــويم. در ادامه مشروح گفت وگوی «شهروند» با شاهين 

ايزديار را می خوانيد:


